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OPENINGSTIJDEN 
Burgerzaken werkt alleen op 
afspraak.
Sociale Zekerheid Stadhuisplein 3,  
telefonisch bereikbaar  
09.00 - 17.00 uur

Archief Eemland
Eemplein 73 (Het Eemhuis,  
3e verdieping). Openingstijden 
en meer informatie:  
www.archiefeemland.nl

Wijkteams
Informatie over wijkteams voor 
zorg en ondersteuning:
www.amersfoort.nl/wijkteams 
of bel 14 033

Belastingen
Informatie over de 
gemeentebelastingen.
www.amersfoort.nl/belastingen 
of bel 14 033

Woensdag 9 juli 2025 

Zomerpretpas
Lees verder > pagina 2 

Vol stroomnet
Lees verder > pagina 3

De Raad 
Lees verder > pagina 4

Meedenken over opvang voor dak- en thuisloze mensen  
aan de Bergstraat 17
Er komt een opvang met eenpersoonskamers en een inloop voor dak- 
en thuisloze mensen aan de Bergstraat 17.  Naar verwachting opent 
deze nieuwe locatie in juli 2026. Zorgaanbieder de Tussenvoorziening 
en de gemeente willen graag dat iedereen in de buurt – buurtbewoners, 
ondernemers én mensen die naar de opvang komen – zich hier prettig blijft 
voelen. Hier gaan de gemeente en de Tussenvoorziening afspraken over 
maken, samen met buurtbewoners en organisaties uit de buurt.

Buurtbewoners en iedereen die 
zich betrokken voelt, zijn van harte 
welkom om mee te denken en mee 
te doen. De keuze voor de locatie 
aan de Bergstraat 17 is het resultaat 
van een regionale aanbesteding 
voor maatschappelijke opvang 
en staat daarmee vast. Direct 
omwonenden zijn hierover 
persoonlijk geïnformeerd door de 
Tussenvoorziening en de gemeente 
— persoonlijk waar dat kon, via 
brieven en tijdens bijeenkomsten.

De buurt is uitgenodigd om samen 
na te denken over hoe wonen en 
werken in de omgeving prettig blijft 
en welke afspraken we daarover 
maken. Het gaat dus niet alleen om 
meedenken; betrokkenen beslissen 
ook mee over wat er in het plan 
komt te staan.

Samen doen en meedoen
Dat vraagt iets van iedereen; van 
buurtbewoners, organisaties van de 

gemeente en de Tussenvoorziening. 
We gaan met elkaar in gesprek 
over ideeën, wensen en mogelijke 
zorgen uit de buurt. Samen maken 
we een plan met maatregelen 
die ervoor zorgen dat wonen en 
werken in de buurt prettig blijft. 
Denk aan afspraken over hoe 
we met elkaar omgaan, hoe we 
eventuele (bestaande) overlast 
kunnen beperken of voorkomen en 
hoe buurtbewoners en bezoekers 
van de opvang iets voor elkaar 
kunnen betekenen. Dit proces 
wordt begeleid door onafhankelijke 
procesbegeleiders van DatisHelder.

Meedoen
Iedereen die wil meedoen aan het 
opstellen van het plan, is welkom. 
Woont of werkt u in de buurt 
van de Bergstraat 17? Dan heeft 
u misschien al een uitnodiging 
gekregen voor een gesprek in juli, 
augustus of begin september. Heeft 
u die niet ontvangen, maar wilt u 

toch meepraten en meedoen? Meld u  
dan aan op www.samenbesluiten.nl/ 
bergstraat. Daar vindt u ook alle 
informatie. Op 13 september is de 
besluitvormingsdag. Dan maken we 
samen het plan. Alles wat binnen de 
afgesproken kaders (voorwaarden 
– zie website) past, voeren de 
gemeente en de Tussenvoorziening 
daarna uit. 

Praktische informatie
•  Meer informatie:  

www.samenbesluiten.nl/bergstraat,  
aanmelden: via de rode knop. 

•  Voorbereidend gesprek: kies uit 
verschillende momenten in juli, 
augustus of september.

•  Besluitvormingsdag: 13 september 
2025.

Aan de Bergstraat 17 komt een 24 uurs opvang met max. 29 eenpersoons
kamers en een inloop voor dak en thuisloze mensen (foto: Gemeente 
Amersfoort).

Invoering app voor houders 
Gehandicaptenparkeerkaart
Houders van een Gehandicaptenparkeerkaart (GPK) parkeren gratis in Amersfoort. 
Dat geldt zowel op gehandicaptenparkeerplaatsen als op een gewone betaald 
parkeerplaats. Vanaf 1 juli 2025 moeten GPK-houders in Amersfoort gebruikmaken 
van de Parkeren Plus app. Alleen dan kunnen zij gratis parkeren op gewone betaalde 
parkeerplaatsen. De papieren GPK alleen is dan niet meer voldoende. Dit geldt voor 
zowel GPK-houders uit Amersfoort als bezoekers met een GPK uit andere gemeenten.

Gemeente Amersfoort werkt aan 
volledige digitalisering van betaald 
parkeren en vergunning parkeren. 
De Parkeren Plus app zorgt dat GPK-
houders overal in Amersfoort gratis 
kunnen parkeren. De app geeft duidelijke 
informatie over de lokale regels voor het 
gebruik van de GPK. 

Overgangsperiode
Er is een overgangsperiode waarin ook 
nog de papieren GPK is te gebruiken. 
Vanaf 1 oktober 2025 geldt dat een 
papieren GPK niet meer volstaat, maar 
dat er gebruik gemaakt moet worden 
van de Parkeren Plus app. Op algemene 
gehandicaptenparkeerplaatsen is het nog 
wel nodig om de GPK achter de voorruit 
te leggen. 

Alle parkeerregels per gemeente 
Een aantal Nederlandse gemeenten, 
waaronder de gemeente Amersfoort, 
heeft samen met SHPV de app 
ontwikkeld. In de app staat alle 
informatie over de parkeerregels van alle 
gemeenten die aan de app meedoen. De 
app krijgt een landelijk bereik en wordt 
bij minstens 33 gemeenten ingevoerd. 
Op dit moment maken de gemeenten 
Alphen aan den Rijn, Eindhoven en 
Maastricht al gebruik van de app.

Meer informatie
Informatie over het gebruik van de  
app in Amersfoort is te vinden op  
www.amersfoort.nl/parkerenplus.  
Over de app zelf is meer te lezen op  
www.parkerenplus.nl. 

https://www.amersfoort.nl/wijkteams
https://www.amersfoort.nl/belastingen-en-woz
https://www.samenbesluiten.nl/bergstraat
https://www.samenbesluiten.nl/bergstraat
https://www.samenbesluiten.nl/bergstraat
https://www.amersfoort.nl/digitale-gehandicaptenparkeerkaart
https://parkerenplus.nl/
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Wegwerkzaamheden 
Hier vindt u informatie over wegen die geheel of gedeeltelijk zijn afgesloten. 
Omdat het werk aan de weg afhankelijk is van veel zaken, waaronder het weer, 
kan het zijn dat werkzaamheden eerder of later beginnen dan gepland. De meest 
actuele ontwikkelingen vindt u op www.amersfoort.nl/werkzaamheden.

Aanpassingen aan groene eilanden op de Hof 
tijdens evenementen
Sinds januari staan er op de Hof drie eilanden met bomen en planten met daaromheen zitbanken. Dit is een 
proefopstelling, waarbij we bezoekers vragen wat zij van deze verandering vinden. De resultaten van deze test 
gebruiken we om het voorlopige ontwerp verder te verbeteren en uit te werken tot een definitief ontwerp. 

Dias Latinos op de hof (foto: Gemeente Amersfoort)

De testfase geeft ons de ruimte om aanpassingen 
te doen. Met de ervaringen die tot nu toe zijn 
opgedaan, zijn er enkele aanpassingen gedaan aan 
de drie eilanden. Zo is het groen tijdens evenementen 
beschermd met een houten schot en kan dit als bar 
door bezoekers worden gebruikt. Daarnaast hebben 
we, daar waar het mogelijk was, het groen aangepast 
om de zichtlijnen te verbeteren. Bij het evenement Dias 
Latinos van afgelopen week zijn deze aanpassingen al 
gedaan. Dit is te zien op de foto.  

De gemeente hoort graag uw mening!
Bezoekers kunnen laten weten wat ze van de aanpassing 
bij de groene eilanden vinden. Dat kan via een QR-code 
op de bordjes bij de eilanden, of bel met 14 033.

Nu in Amersfoort: deelbakfietsen
Vanaf donderdag 3 juli staan er op verschillende plekken in de binnenstad 
van Amersfoort elektrische deelbakfietsen. Wethouder Tyas Bijlholt van 
Mobiliteit maakte op die donderdag een ritje op de deelbakfiets van BAQME. 

BAQME plaatst bakfietsen op verschillende plekken in en rondom de 
binnenstad. Het aantal deelbakfietsen neemt in de komende weken snel 
toe. Uiteindelijk staan er straks 50 deelbakfietsen verspreid over heel 
Amersfoort.

Nieuw deelvervoer
De deelbakfiets is een mooie aanvulling op het gebruik van de gewone 
fiets. De bakfiets biedt ruimte om meerdere kinderen in mee te nemen, om 
de weekboodschappen mee te vervoeren of voor het vervoer van uw hond. 

Makkelijk en snel te gebruiken 
Via de app van BAQME is te zien waar de bakfietsen staan. Het gebruik 
ervan is heel eenvoudig. De deelbakfiets kan ook via de app van UMOB 
worden gebruikt. Op www.baqme.nl is meer informatie te vinden over dit 
vervoermiddel.

50 minuten probeertegoed
BAQME heeft voor nieuwe 
gebruikers een interessant 
aanbod: 50 minuten 
probeertegoed. Lees meer 
over deze en alle andere 
kortingen en aanbieding bij 
het gebruik van deelvervoer 
op www.amersfoort.nl/
deelmobiliteit 

Wethouder Tyas Bijlholt 
maakt een ritje op 

de deelbak fiets (foto: 
Gemeente Amersfoort).

Plaats    Werk/hinder    Wanneer   

Archimedesstraat Afgesloten voor doorgaand verkeer 
vanwege een straatfeest.

12 juli van 12.00 tot 23.30 
uur

De Nieuwe Poort ter hoogte van nummer 
101 (de parallelweg voor Hogeschool 
Utrecht)

Kraan op de weg. Afgesloten voor 
alle verkeer.

24 juli

Dollardstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje afgesloten voor verkeer. We 
leiden het verkeer met borden om.

De laatste fase is eind juli 
klaar

Dollardstraat (tussen Merwedestraat en 
Berkelstraat)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 1 augustus

Domstraat (Tussen Oeverdweg en 
Palestinaweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

14 juli 7.00 uur tot 18 juli 
16.00 uur

Godivastraat Afgesloten voor doorgaand verkeer. 10 juli van 8.00 tot 14.00 uur

Mijnbouwweg (tussen Chromiumweg en 
Amsterdamseweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

21 en 22 juli

Rondweg-Oost (van kruising Bergpas tot 
tankstation TotalEnergies)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 13 juli

Scheidingsweg (fietspad) Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 23 juli

Troostwijkstraat Kraan op de weg. Afgesloten voor 
alle verkeer.

11 juli

Vuursalamander Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Tot en met 25 juli

Wolvenstraat en omgeving Wegwerkzaamheden. Steeds een 
stukje afgesloten voor alle verkeer. 
We leiden het verkeer met borden 
om.

De laatste fase is klaar in 
oktober

Zielhorsterweg, verkeer richting Ringweg 
Koppel (tussen Socratesstraat en 
Sonnetweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Van 28 juli 7.00 uur tot en 
met 30 juli 16.00 uur

Zielhorsterweg, verkeer richting station 
Schothorst (tussen Ringweg Koppel en 
Sonnetweg)

Wegwerkzaamheden. Afgesloten 
voor alle verkeer. We leiden het 
verkeer met borden om.

Van 28 juli 7.00 uur tot en 
met 30 juli 16.00 uur

ZomerPretPas voor alle Amersfoortse kinderen
Alle kinderen in Amersfoort ontvangen deze week een gratis 
ZomerPretPas via school. In dit papieren boekje staan zomeractiviteiten 
waar kinderen van 2 tot en met 14 jaar in de zomervakantie aan mee 
kunnen doen. 

Zes weken lang kunnen kinderen met korting of zelfs gratis deelnemen 
op vertoon van de ZomerPretPas. In het boekje staan veel verschillende 
sportieve, creatieve, ontdek-, smul-, muziek-, voorlees- en natuuractiviteiten 
in alle wijken van Amersfoort en net daarbuiten.  

Niet ontvangen?
Kinderen die de ZomerPretPas niet ontvangen, kunnen een gratis 
ZomerPretPas ophalen bij verschillende ophaallocaties in de stad. Meer 
informatie is te vinden op www.zomerpretpas.nl.

Snuffelmarkt zaterdag 19 juli 
Op zaterdag 19 juli is er van 8.30 tot 15.30 uur weer Snuffelmarkt 
op het Eemplein. Iedereen van 16 jaar of ouder kan daar weer 
tweedehands spullen verkopen.

Voor het verkopen van spullen kunt u een plaats huren bij het marktkantoor 
op de Hof. Meer informatie over de data van de snuffelmarkten in 2025, de 
kosten van een kraam of grondplaats, de spelregels en het huren van een 
verkoopplek, vindt u op www.amersfoort.nl/snuffelmarkt. De volgende 
Snuffelmarkten daarna zijn op 2 augustus en 19 augustus.

Gemeente doet onderzoek naar 
huismus, spreeuw én gierzwaluw
In het voorjaar is in de hele gemeente Amersfoort onderzoek gedaan 
naar nestlocaties van huismussen en spreeuwen. Deze vogels zijn 
beschermde soorten en nestelen vaak in gebouwen, bijvoorbeeld onder 
dakpannen of in muurkieren. Door hun nesten goed in kaart te brengen, 
kan de gemeente ze beter beschermen en kunnen woningen sneller en 
zorgvuldiger worden verduurzaamd. Adviesbureau ATKB voerde het 
onderzoek uit. Er zijn op veel plekken in Amersfoort nesten gevonden. 

Huismussen leven graag in de 
buurt van mensen en nestelen 
vaak onder dakgoten of 
dakpannen. Spreeuwen broeden in 
gebouwen en in boomholtes. De 
vele vondsten zijn goed nieuws: 
het betekent dat onze stad 
voldoende groen en beschutte 
plekken heeft voor deze vogels.

U kunt nog helpen
Niet alle nestplekken zijn vanaf 
de straat te zien. Daarom vraagt 
de gemeente uw hulp. Tot half 
juli kunt u zelf nog nestlocaties 
van huismussen en spreeuwen 
doorgeven via de website van  
Het Groene Huis:  
www.hetgroenehuisamersfoort.nl.

De gierzwaluw
Op dit moment doen wij 
onderzoek naar de nestplaatsen 
van de gierzwaluw. De vogel is een 
bijzondere zomergast die in de lucht 
leeft en in gebouwen nestelt. Dit 
onderzoek wordt uitgevoerd door 
Pius Floris. Deze vogel heeft het 
moeilijk omdat zijn nestplaatsen 

steeds vaker verdwijnen. Tussen 
2014 en 2018 zijn in Amersfoort 
nog bijna 700 nesten geteld. In 2025 
willen onderzoekers weten hoe het 
er nu voor staat met de gierzwaluw. 
Ze gaan onder meer kijken naar het 
effect van nestkasten.

Tijdens het broedseizoen (tot 
en met juli) kunt u ook hierbij 
helpen. Door uw waarnemingen 
van gierzwaluwen te delen op 
waarneming.nl levert u een 
waardevolle bijdrage aan de 
bescherming van deze soort én aan 
de biodiversiteit in Amersfoort.

Samen zorgen we voor een 
vogelvriendelijke stad!

Huismussen leven graag in de 
buurt van mensen en nestelen vaak 
onder dakgoten of dakpannen.

https://www.amersfoort.nl/werk-aan-de-weg
https://www.baqme.com/
https://www.amersfoort.nl/deelmobiliteit
https://www.amersfoort.nl/deelmobiliteit
https://zomerpretpas.nl/
https://www.amersfoort.nl/snuffelmarkt
https://hetgroenehuisamersfoort.nl/


Gemeente, politie, jongerenwerk en andere betrokken 
professionals werken hard aan het bestrijden en voorkomen van 
overlast, criminaliteit en onveiligheid in Amersfoort. Maar ook 
de veiligheidsambassadeurs, maatjes van Jack, deelnemers aan 
Burgernet en andere bewoners dragen veel bij aan veiligheid.

Vol stroomnet
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Knipperen de lichten bij u thuis wel eens? In Amersfoort zit het stroomnet
vol, dit noemen we netcongestie. Dit kunt u soms ook thuis merken.
Op deze pagina leest u hier meer over en wat u zelf kunt doen om het 
stroomnet minder te belasten.

Warmold ten Zijthoff, regiodirecteur Utrecht bij Stedin 
over het volle elektriciteitsnet:

“Het helpt als bewoners opletten 
wanneer ze stroom gebruiken”
“Het volle elektriciteitsnet is een landelijk probleem, niet iets van Amersfoort alleen.” Dit zegt 
Warmold ten Zijthoff, regiodirecteur Utrecht bij Stedin. Het bedrijf dat het elektriciteitsnet 
beheert. “Komende jaren staan we voor de uitdaging om ervoor te zorgen dat er voldoende 
kabels en leidingen komen om de steeds groter wordende hoeveelheid elektriciteit doorheen 
te laten lopen. En zo te beheren dat er geen storingen ontstaan door overbelasting. Daarbij 
helpt het als bewoners opletten wanneer ze stroom gebruiken.”

Stedin is een regionale netbeheerder en beheert 
het elektriciteitsnetwerk in de provincies 
Utrecht, Zeeland en Zuid-Holland. Daar zien ze 
overal dat het elektriciteitsnet vol raakt.

Avondspits
“Het is een grote uitdaging om bewoners 
bewust te maken van het moment waarop 
ze elektriciteit gebruiken en het belang 
om hun gedrag aan te passen”, gaat Ten 
Zijthoff verder. “Een inductiekookplaat, een 
wasmachine, maar ook een warmtepomp 
zijn serieuze elektriciteitsgebruikers. Als je 
die met z’n allen tegelijk aanzet, heb je veel 
stroom nodig. Gebeurt dat, dan krijg je heel 
veel beweging op het stroomnet. Vanaf 16.00 
uur ‘s middags begint er een soort avondspits. 
Bewoners komen thuis, willen de elektrische 
auto opladen, zetten de wasmachine en 

droger aan en willen eten koken. Dat duurt 
meestal tot 21.00 uur. Daarna neemt de 
drukte op het net af. Om storingen te 
voorkomen is het beter om een deel van die 
activiteiten waar mogelijk pas na die tijd uit 
te voeren. Ook de overheid steunt dit, kijk  
voor meer informatie hierover op  
www.zetookdeknopom.nl.”

Zonnepanelen 
“Overdag en vooral in de zomermaanden, 
tussen 11.00 en 15.00 uur dreigt een ander 
probleem: dat van te veel opgewekte 
stroom. Dit wordt aan het net geleverd, zoals 
opgewekte stroom van zonnepanelen. Op 
hele zonnige dagen kan het daarom gebeuren 
dat hierdoor omvormers van zonnepanelen 
tijdelijk uitgaan. De omvormer schakelt 
meestal vanzelf weer aan als het stroomnet 

weer ruimte heeft. Bijvoorbeeld omdat 
iemand in de wijk het overschot aan stroom 
nuttig weet te gebruiken door de auto op te 
laden. Daar kun je zelf bij helpen door op deze 
momenten als er veel zonne-energie is, juist 
stroom te gebruiken. 
Het uitbreiden en verzwaren van het 
elektriciteitsnetwerk helpt om de druk 
op het stroomnet te verlagen. Hoewel we 
waarschijnlijk voor uitdagingen blijven 
staan, ook in de toekomst. Bij Stedin leggen 

we kabels en leidingen, bouwen we grotere 
transformatorstations en zorgen we voor 
extra transformatiehuisjes in wijken. Ook 
maken we zoveel mogelijk afspraken met 
bedrijven. Bijvoorbeeld de exploitanten 
van laadpalen, om het vermogen op 
piekmomenten iets omlaag te brengen. We 
moeten met z’n allen flexibeler met het 
stroomnet en ons stroomverbruik omgaan. 
Alles om zo het overvolle netwerk de baas te 
blijven.”

Warmold ten Zijthoff, regiodirecteur Utrecht bij Stedin (foto: Stedin Groep)

Amersfoorters over hun stroomgebruik
Amersfoorters koken, rijden en verwarmen steeds meer met stroom. Vooral tussen 16.00 
en 21.00 uur. Netbeheerders roepen op om dan juist minder stroom te gebruiken. Wat doen 
Amersfoorters met deze oproep? 

Sofiya (15) woont in Nieuwland en wist 
niet dat het stroomnet vol is, maar merkt 
wel eens dat de lampen knipperen. “Heel 
kort maar”, zegt ze. “Ik woon bij mijn 
ouders en doe zelf de was niet ofzo, maar 
heb wel een fatbike. Die leg ik pas aan de 
lader als ik ga slapen. Dat is dus buiten de 
piek. Houd ik er onbewust toch rekening 
mee.”

Herman (78) hoef je niets uit te leggen 
over het stroomnet. Hij is gepensioneerd 
uurwerkhersteller bij de REMU geweest. 
Dat was het energiebedrijf van de 
provincie Utrecht. Hij vindt het belangrijk 
dat iedereen stroom kan blijven gebruiken 
en houdt daarom rekening met de 
stroomspits. “We hebben thuis in Liendert 
eigen zonnepanelen en gebruiken vooral 
stroom als de zon schijnt. Dan zetten we 
dus de vaatwasser en wasmachine aan 
bijvoorbeeld.”

Ook uit Liendert komt Juëlla (31). Zij is 
naar eigen zeggen ‘lekker zuinig met 
stroom’. Daar verbazen zij en haar vriend 
zich eigenlijk wel over, want ze werken 
vaak thuis. Voor haar is het geen punt om 
stroom buiten de piekuren te gebruiken. 
“Voor het slapen gaan zet ik de vaatwasser 
aan. Wij willen wel gewoon avondeten, 
dus dan zal ik toch mijn inductiekookplaat 
moeten gebruiken ook al is het druk op het 
net. In het weekend doen wij de was en ik 
denk meer Amersfoorters met ons. Hoe zit 
het dan met de drukte op het stroomnet?” 

Amersfoortse ondernemer Bo (27) houdt in 
haar Italiaanse broodjeszaak Puro niet echt 
rekening met stroompiektijden. “Zakelijk 
gezien is dat haast niet te doen joh.” 
Waarom niet? Omdat ze een kleine zaak 
heeft. “Het scheelt dat ik geen tien vriezers 
heb. Maar thuis houd ik er wel rekening 
mee. De vaatwasser en wasmachine zet ik 
’s nachts aan. Dat zijn de daluren en dan is 
stroom goedkoper, leerde mijn moeder me.” 
Daarnaast heeft ze ook tijdschakelaars voor 
de verlichting. “Die heb ik nu ingesteld ’s 
avonds om half elf. Dan hoef ik er niet aan 
te denken. Sterker nog, voor mij is het een 
stille hint om op tijd naar bed te gaan.”

Wilt u weten wanneer u het beste stroom kunt gebruiken? 
Kijk hiervoor op de eklok van Stedin: www.eklok.nl. 

(foto’s: Gemeente Amersfoort)

https://zetookdeknopom.nl/
https://eklok.nl/
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De Raad
Nieuws van de gemeenteraad Amersfoort

 Nieuws van de gemeente Amersfoort

Raadsagenda 15 juli    

Kadernota, ontwikkeling 
Leusderweg, Skaeve Huse 
in Vathorst en locatie nieuw 
zwembad Hoogland
De gemeenteraad komt op 15 juli bijeen voor De Raad. 
Deze laatste bijeenkomst voor de zomervakantie 
bestaat uit de Actualiteitenraad en raadsvergadering 
Het Besluit. Tijdens de raadsvergadering neemt de 
raad een besluit over de Kadernota 2026-2029, de 
ontwikkeling van een deel van de Leusderweg en over 
de komst van Skaeve Huse in Vathorst. Ook besluit 
de raad over een voorkeurslocatie voor een nieuw 
zwembad Hoogland.

Informatie over de raad
 amersfoort.nl/gemeenteraad
 Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl 

 griffie@amersfoort.nl 
 033 469 4379 (griffie)

 @RaadAmersfoort 
 youtube.com/raadamersfoort 
 facebook.com/raadamersfoort 
 instagram.com/gemeenteraadamersfoort

Meld u aan voor de wekelijkse nieuwsbrief RaadsMail:  
amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven

Postadres
Postbus 4000
3800 EA Amersfoort

Het Besluit

Raad besluit over Kadernota 2026-2029

In de kadernota staat in grote lijnen welke plannen het 
college heeft voor de komende jaren. De raad neemt een 
besluit over de amendementen (wijzigingsvoorstellen) en 
moties (verzoeken) bij de kadernota en over de kadernota 
zelf.

In de kadernotaspecial op pagina 6 tot en met 9 leest u meer 
over de kadernota en de visie hierop van de fracties. De 
kadernota, amendementen en moties vindt u op  
amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek Portaal), bij de  
agenda van 15 juli. Daarnaast is de kadernota te vinden op 
financien.amersfoort.nl.

De gemeenteraad neemt besluiten over de kadernota  
en de amendementen en moties die raadsleden erbij  

indienen (foto: Wil Groenhuijsen).

Laden en lossen Albert Heijn via Van Campenstraat, 180 nieuwe woningen: 
raad hakt knoop door over ontwikkeling Leusderweg

De raad neemt een besluit over uitgangspunten voor de 
ontwikkeling van een deel van de Leusderweg. Het gaat 
om de verplaatsing van de Albert Heijn naar de hoek 
Leusderweg/Van Campenstraat en nieuwe woningen en 
winkels. De uitgangspunten staan in het zogenoemde 
uitwerkingsvoorstel.

De raad stelde in mei 2023 de kaders met richtlijnen voor 
de ontwikkeling vast. Op basis daarvan werkte het college, 
samen met de initiatiefnemers, de plannen verder uit. Het  
uitwerkingsvoorstel waar de raad nu een besluit over neemt,  
is een volgende stap om de ontwikkeling mogelijk te maken.

Meer woningen
Boven de nieuwe Albert Heijn komen ongeveer negentig 
woningen. Op de plek van de huidige Albert Heijn en het 
gebied ernaast komen winkels, ook ongeveer negentig 
nieuwe woningen en mogelijk horeca. Verder horen 
(ondergrondse) parkeervoorzieningen bij de plannen. 
Eerder ging het college ervan uit dat er in totaal minder 
woningen zouden komen, maximaal honderdvijftig. Er 
komen kleine en grote woningen die geschikt zijn voor 
ouderen, maar ook voor andere doelgroepen bedoeld zijn. 
Dit moet de doorstroming op de woningmarkt verbeteren. 
In de openbare ruimte en op het binnenterrein komt zoveel 
mogelijk groen.

Laden en lossen Albert Heijn
Het college stelt voor dat het laden en lossen bij de nieuwe 
Albert Heijn gebeurt aan de Van Campenstraat. Hier is 
uitgebreid onderzoek naar gedaan. Uit gesprekken met 
onder andere verschillende omwonenden kwamen adviezen 
en aandachtspunten. In de volgende fase wil het college die 
meenemen, om ervoor te zorgen dat de bevoorrading op 
een veilige manier gebeurt.

Vergaderingen volgen

De commissievergaderingen, raadsvergadering en Het 
Plein zijn openbaar. U bent van harte welkom op het 
stadhuis! Of kijk online mee:  
amersfoort.raadsinformatie.nl/live.

De Raad is gemiddeld één keer per maand op 
een dinsdag. Schoolvakanties uitgezonderd.

AGENDA

15.00 uur
Actualiteitenraad

Raadsvergadering Het Besluit

± 17.30 - 18.00 uur
Raadsinformatiemarkt Het Plein 

Dinerpauze

± 19.00 uur
Eventueel vervolg raadsvergadering 

De raad besluit of het laden en lossen van de nieuwe Albert 
Heijn aan de Van Campenstraat gaat gebeuren (beeld: ZEEP 
architects and urban designers).

Vergaderplanning van de gemeenteraad

Datum Soort bijeenkomst Tijd Locatie 
2 september Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis

Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis  

9 september Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadsbrede commissievergadering:  19.00 uur Raadzaal, stadhuis
Zomerrapportage

16 september Raadscommissie Omgeving 14.30 uur Raadzaal, stadhuis
Raadscommissie Bedrijvigheid 19.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadscommissie Sociaal 19.00 uur Molendijkzaal, stadhuis  

23 september Actualiteitenraad 15.00 uur Raadzaal, stadhuis 
Raadsvergadering Het Besluit 15.15 uur Raadzaal, stadhuis 
Het Plein 17.30 uur Vide, stadhuis

https://www.amersfoort.nl/gemeenteraad
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://twitter.com/RaadAmersfoort
https://www.youtube.com/raadamersfoort
https://www.facebook.com/RaadAmersfoort/
https://www.instagram.com/gemeenteraadamersfoort/
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
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Volgende stap om Skaeve Huse mogelijk te maken: raad besluit over 
uitwerkingsvoorstel 

De raad besluit over het uitwerkingsvoorstel voor de komst van Skaeve Huse aan de Palestinaweg Oost in Over de Laak in 
Vathorst. Omdat de mensen die hier komen wonen goede begeleiding nodig hebben, stelden de zorgaanbieders en het 
college een woonzorgplan op. Dit plan en het (stedenbouwkundig) ontwerp vormen samen het uitwerkingsvoorstel voor 
Skaeve Huse.

Het woonzorgplan is opgesteld in overleg met 
woningcorporatie Omnia Wonen, politie en handhaving. 
Daarin staan bijvoorbeeld afspraken over hoe de 
zorgaanbieders de bewoners begeleiden, welke regels 
er gelden en hoe die worden nageleefd. De Skaeve 
Huseklankbordgroep van (direct) omwonenden en andere 
belanghebbenden keken naar het concept. Leden van de 
klankbordgroep maakten zich zorgen over hun woongenot, 
en over de leefbaarheid en veiligheid. Daarom vroegen zij of 
een onafhankelijk bureau daarnaar kon kijken. Hier heeft het 
college gehoor aan gegeven. De opmerkingen van dit bureau 
zijn verwerkt in het woonzorgplan.

Maximaal tien bewoners
De gemeenteraad stelde in januari 2024 de kaders met 
richtlijnen vast voor de ontwikkeling van Skaeve Huse. Op 
basis daarvan maakte het college het uitwerkingsvoorstel. 
Daarin staan belangrijke uitgangspunten. Er komen 
bijvoorbeeld maximaal tien mensen wonen, verdeeld over 
acht woonunits. Er komt een aparte unit voor de beheerder. 
De woonunits worden (met groen) afgeschermd om de 
privacy van bewoners en omwonenden te beschermen.

Vervolg
Als de raad het uitwerkingsvoorstel vaststelt, gaat het college 
vervolgens aan de slag met een concept omgevingsplan. Ook 
daarbij raadpleegt het college de klankbordgroep. Informatie 
over vervolgstappen volgt u op amersfoort.nl/skaevehuse.

Wat zijn Skaeve Huse?
Skaeve Huse zijn woonunits voor mensen die in een 
gewone woonwijk of opvang overlast veroorzaken door 
hun persoonlijke problemen. Deze mensen hebben een 
prikkelarme woonplek nodig op enige afstand van een 
woonwijk met duidelijke regels en de juiste begeleiding. 
Daarom ontwikkelt het college samen met zorgaanbieders en 
wooncorporatie Omnia Wonen dit plan voor Skaeve Huse in 
Over de Laak in Vathorst.

Er zijn plannen voor Skaeve Huse in Vathorst voor maximaal 
tien bewoners (foto: Dutch Cabin Group).

Voetbalvereniging Hoogland is positief over het idee om een 
nieuw zwembad te bouwen op het pupillenveld van de club 
(foto: Simon Lamme).

Nieuw zwembad Hoogland 
mogelijk op pupillenveld van 
voetbalvereniging Hoogland 

Het college stelt de raad voor om het pupillenveld 
van voetbalvereniging Hoogland aan te wijzen als 
voorkeurslocatie voor het nieuwe zwembad Hoogland. 
Het huidige zwembad is verouderd en aan vervanging 
toe.

In 2023 besloot de raad dat er een nieuw zwembad moet 
komen. In totaal zijn er zes plekken uitgebreid onderzocht. 
Het college keek bij het locatieonderzoek naar een aantal 
zaken. Zo is er gekeken naar parkeren en bereikbaarheid, 
groen, de invloed op de omgeving, wie de eigenaar van de 
grond is en of er genoeg ruimte is.

Pupillenveld als beste plek
Het pupillenveld van voetbalvereniging Hoogland komt als 
beste plek uit het onderzoek. Er is genoeg ruimte voor het 
zwembad en de voetbalvereniging staat positief tegenover 
het idee. Zij wil er graag aan bijdragen dat het nieuwe 
zwembad in Hoogland komt. Om de club te compenseren 
voor het verlies van het pupillenveld, stelt het college voor 
om twee natuurgrasvelden om te zetten naar kunstgras. 
Op kunstgras kan ook worden gespeeld bij harde regen of 
strenge vorst.

Als de raad akkoord gaat met het voorstel, volgt eerst 
een uitgebreid onderzoek naar de haalbaarheid van deze 
locatie. Het college betrekt daar omwonenden en andere 
belanghebbenden bij.

Meer informatie vindt u op:  
amersfoort.nl/nieuw-zwembad-hoogland.

Verder op de agenda

Actualiteitenraad
Tijdens de Actualiteitenraad kunnen raadsleden en 
buitengewoon fractieleden vragen stellen over actuele 
onderwerpen die niet op de agenda staan. 

Het Besluit
De gemeenteraad besluit verder over de volgende 
raadsvoorstellen:
•  Ontwerpverklaring van geen bedenkingen 

omgevingsvergunning Coelhorsterweg 17
•  Bindend advies ontwerp omgevingsvergunning voor 

buitenplanse omgevingsplanactiviteit Rossinistraat 7, 
het realiseren van 24 zorgappartementen met twee 
gemeenschappelijke ruimtes

•  Rekenkameronderzoek Duurzaamheidsmaatregelen
•  Verordening Auditcommissie
•  Bekrachtigen van besluit op bezwaar waarbij het 

bezwaarschrift van de Vereniging Sociaal en Groen niet-
ontvankelijk is verklaard

•  Intrekken horecabeleid 2013
•  Vaststellen verslag en besluitenlijst Het Besluit 24 juni 

2025

Moties
De raad besluit over losse moties. Dat zijn moties die niet 
bij een raadsvoorstel horen. Op dit moment is er (nog) 
geen losse motie aangekondigd. Losse moties worden 
onderaan de agenda toegevoegd.

Scan deze QR-code om de agenda en 
bijbehorende documenten te lezen.

Het Plein 15 juli: meldt u zich aan?

Het Plein is de informatiemarkt voor de raad. Inwoners 
en organisaties kunnen hun ideeën, plannen of ambities 
voor de stad delen met de raadsleden. U kunt zich nog 
aanmelden voor de editie van 15 juli.

Op de vide voor de raadzaal kunt u zich presenteren aan  
de raadsleden. Aanmelden kan bij de raadsgriffie, via  
griffie@amersfoort.nl. Als u interesse hebt, horen wij dit 
graag zo snel mogelijk.

Kom zaterdag 12 juli in het Leusderkwartier op de koffie bij raadsleden

Op zaterdag 12 juli van 10.30 tot 11.30 uur is het weer inloopspreek-
uur. Dat is een laagdrempelige en toegankelijke manier om contact 
te hebben met raadsleden en buitengewoon fractieleden. Bij een 
kop koffie is er volop ruimte voor een goed gesprek. U kunt als 
inwoner vertellen wat u belangrijk vindt voor uw buurt of wijk, of 
voor heel Amersfoort.

Het spreekuur is er om uw mening te kunnen geven over plannen van 
de gemeente. Ook kunt u zorgen uiten over wat er speelt in uw buurt, 
vragen stellen, een goed idee inbrengen, of gewoon kennismaken met 
raadsleden. 

U kunt zonder afspraak binnenlopen. Verschillende raadsleden en 
buitengewoon fractieleden zijn aanwezig om met u in gesprek te 
gaan. We zien u graag op 12 juli! De locatie is de Fonteinkerk, Robert 
Kochstraat 4, 3817 JM in Amersfoort.

Volgende week geen pagina De Raad

Volgende week verschijnt er geen pagina De Raad. In de editie van 23 juli leest u wat de raad besloten heeft op 8 en 15 juli.  
De vooruitblik op de eerste vergaderingen na het reces, de raadscommissies van 2 september, verschijnt op 27 augustus.

Volg de raad via RaadsMail en sociale media

Wilt u op de hoogte blijven van het werk van de gemeenteraad?  
U kunt zich aanmelden voor de wekelijkse RaadsMail via  
amersfoort.nl/amersfoortmail. U ontvangt dan elke vrijdag 
een digitale nieuwsbrief met een vooruit- en terugblik op de 
vergaderingen en ander nieuws over de raad.
Ook kunt u de raad volgen op Facebook, YouTube  
(@RaadAmersfoort) en Instagram (gemeenteraadamersfoort).

https://www.amersfoort.nl/skaeve-huse
https://www.amersfoort.nl/nieuw-zwembad-hoogland
https://www.amersfoort.nl/aanmelden-nieuwsbrieven
https://www.youtube.com/@RaadAmersfoort
https://www.instagram.com/gemeenteraadamersfoort/
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Kadernota 2026-2029 

Raadsfracties over de kadernota en de 
toekomst van Amersfoort
Wat vinden de fracties in de gemeenteraad van de strategie van het college voor 

de komende jaren? In de Kadernota 2026-2026 staat welke plannen het college de 

komende jaren voor Amersfoort heeft. In deze special geven de dertien fracties van de 

gemeenteraad hun visie.

Wat staat er in deze kadernota?
Het college maakt elk jaar een kadernota. Daarin staat in grote lijnen wat de plannen zijn 
voor de komende jaren en hoeveel geld het college verwacht te krijgen en uit te geven. De 
kadernota is de basis voor de begroting die de raad in november behandelt.

Deze kadernota gaat over het laatste deel van de periode van het huidige college en de 
periode erna. Daarom stelt het college niet veel nieuwe plannen voor. Een groot deel van  
de kadernota is een voortzetting van wat het college - op basis van het coalitieakkoord -  
in de afgelopen jaren in gang heeft gezet. Zo wil het college doorgaan met (grote) 
woningbouwprojecten en het groener maken van de groeiende stad voor mens en dier. 
Ook wil het college verder werken aan duurzame mobiliteit en aan het verbeteren van 
de jeugdzorg, zoals het verkorten van de wachtlijsten. Daarnaast wil het college zich 
blijven inzetten voor de opvang en huisvesting van dak- en thuislozen, asielzoekers en 
statushouders. Ook wil het college dakloosheid voorkomen, met extra aandacht voor 
jongeren.

Bezuinigingen
Omdat het Rijk de komende jaren minder geld geeft aan gemeenten, moet de gemeente 
Amersfoort bezuinigen. Vorig jaar stelde de gemeenteraad maatregelen vast. De meeste 
daarvan gaan in vanaf 2026. Daarmee wil het college ervoor zorgen dat het volgende 
stadsbestuur met een goede basis kan beginnen. In 2026 en 2027 is de gemeentelijke 
begroting ‘structureel sluitend’. Dat betekent dat de vaste inkomsten en uitgaven van de 
gemeente in balans zijn. Op structurele basis geeft de gemeente dus niet meer uit dan dat 
er binnenkomt. De jaren daarna is de begroting nog niet structureel sluitend. Het college 
vindt het een taak voor het nieuwe college om extra bezuinigingen voor te stellen.

Realistisch begroten
Het college wil ook realistischer begroten. De afgelopen jaren bleef er vaak geld over, 
omdat er te weinig personeel was om projecten uit te voeren. Dat kwam door de krappe 
arbeidsmarkt. Daarom stelt het college voor om bij nieuwe begrotingen beter in te schatten 
wat er echt haalbaar is.

Behandeling kadernota op 8 en 15 juli
Op dinsdag 15 juli besluit de gemeenteraad over de kadernota en de amendementen 
(wijzigingsvoorstellen) en moties (verzoeken) die daarbij worden ingediend. 

De raad debatteerde op 8 juli tijdens raadsvergadering Het Besluit over de kadernota,  
de amendementen en moties die raadsleden bij de onderdelen indienden. Op 15 juli  
neemt de raad hierover besluiten. U bent van harte welkom om de vergadering bij te 
wonen op het stadhuis. U kunt ook online meekijken via Politiek Portaal  
(amersfoort.raadsinformatie.nl/live) of YouTube (youtube.com/raadamersfoort).

U vindt de kadernota, het voorstel van het college en de amendementen en moties op 
amersfoort.raadsinformatie.nl (Politiek Portaal), bij de agenda van 15 juli. De kadernota 
vindt u ook op financien.amersfoort.nl.

Vanaf 18 juli staan de uitslagen, de besluitenlijst en het schriftelijk verslag van de raads-
vergadering op Politiek Portaal: amersfoort.raadsinformatie.nl (bij de agenda van 15 juli). In 
de krant van 23 juli leest u wat de gemeenteraad heeft besloten. 

Samen de schouders eronder

Op sociale media hoef je niet naar elkaar te luisteren. Daar 
kun je tetteren en tieren zonder ook maar de geringste 
neiging om de ander te willen begrijpen. Als CDA Amersfoort 
vinden we dat een gruwel. Wij vinden dat je als stad enkel 
vooruitkomt in gesprek met elkaar. Wij gaan daarom altijd en 
overal graag het gesprek met Amersfoorters aan. 

Zo stellen we ons ook op in de raad. Uiteraard hebben we 
onze mening en argumenten paraat, maar dat wil niet zeggen 
dat we doof zijn voor de opvattingen van andere partijen. 
We zijn altijd op zoek naar wat ons bindt, niet naar wat ons 
scheidt. Zo willen we politiek bedrijven: leunend op onze 
principes hebben we oog en oor voor de ander.

Alleen zo kunnen we de uitdagingen van de komende jaren 
aan. Want in onze toch al drukke stad moeten we nog eens 
13.000 woningen bouwen, het liefst ook voor 30-min en 

70-plus, willen we oog houden voor de zwakkeren in de 
samenleving, krijgen we flink te stellen met netcongestie, 
en hebben veel burgers last van lawaai en ongezonde lucht. 
Uitdagingen genoeg.

Zoals gezegd, we hebben onze ideeën, maar we willen hier 
het liefst met de andere partijen en alle Amersfoorters onze 
schouders onder zetten. 

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: cda.nl/utrecht/amersfoort
X: @CDAAmersfoort
Facebook: facebook.com/cdaAmersfoort

Bovenste rij v.l.n.r.: Jan de van der Schueren (fractievoorzitter), 
Laurien Noortman (fractieassistent) en David van Swol (raadslid).
Onderste rij v.l.n.r.: Angeliek Noortman-Nieuwendijk (raadslid), 
Alex Engbers (raadslid) en Arie den Ouden (raadslid) (beeld: CDA).

Welke normen en waarden hanteert D66 eigenlijk bij haar verkeers- en parkeerbeleid?

Meer dan 75 procent van de Amersfoortse kiezers stemde tegen het 
parkeerreferendum. Toch gaat de D66-wethouder onverminderd door 
met zijn plannen - zónder plan van aanpak én zonder conceptbegroting 
met financiële kerncijfers voor 2025-2030.

Voorbeeld: in het Soesterkwartier moeten minstens twee dure 
autohubs verrijzen, à 72 miljoen euro. Maar waar precies? In het groen 
van de Dollardstraat? Of in het bos Birkhoven?

Ondertussen wordt parkeren in het Soesterkwartier voor gezinnen 
met drie auto’s en een klussenbus praktisch onbetaalbaar. En datzelfde 
patroon zien we bij het ‘Cultuurpaleis’ dat D66 droomt te bouwen 
op de plek van het huidige stadhuis: geen uitgewerkt plan, geen 
financiële onderbouwing. Volgens berekeningen van de BPA: een 
kostenpost van maar liefst 300 tot 380 miljoen euro! Intussen stijgt de 

onroerendezaakbelasting (OZB) fors, terwijl D66, GroenLinks en de  
Partij voor de Dieren géén budget vrijmaken voor de benodigde 90 tot 
95 boa’s (handhavers). Er zijn er nu minder dan 30.

Conclusie: Deze wethouders verdwijnen straks naar een “functie elders”, 
maar ú blijft zitten met de financiële gevolgen: een uitgeklede wijk, 
hoge parkeerkosten en jarenlang verhoogde belastingen.

Is dit het beleid dat Amersfoort verdient?

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: burgerpartijamersfoort.nl
X: Fractie_BPA
Facebook: facebook.com/lokalepolitiek

Hans van Wegen (fractievoorzitter) 
(foto: Annemoon van Hemel).

https://amersfoort.raadsinformatie.nl/live
https://www.youtube.com/raadamersfoort
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://financien.amersfoort.nl/
https://amersfoort.raadsinformatie.nl/
https://www.cda.nl/utrecht/amersfoort/
https://x.com/CDAAmersfoort/
https://www.facebook.com/CdaAmersfoort/
https://www.burgerpartijamersfoort.nl/
https://x.com/fractie_bpa?lang=nl
https://facebook.com/lokalepolitiek
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Amersfoort op orde: veilig, bereikbaar en leefbaar

De VVD Amersfoort is voor een veilige en bereikbare stad waar het prettig wonen is en die de zaken op orde heeft. Dit betekent 
dat overlast op straat wordt aangepakt en dat de bereikbaarheid met de fiets, het ov en met de auto continu wordt verbeterd. 
Hierbij is het aan u, de inwoner, om te kiezen hoe u zich wilt verplaatsen. Daarnaast zet de VVD zich in voor een passende 
mix van nieuwbouwwoningen, waarbij gekeken wordt naar het type woningen waar de inwoners en toekomstige inwoners 
op zitten te wachten. Ook bij nieuw te bouwen woningen, met name ver van ov-knooppunten zoals Bovenduist, leggen we 
voldoende parkeerplaatsen aan, zodat onze inwoners hun auto niet in een parkeergarage aan de rand van de stad hoeven te 
parkeren. Een stad die de zaken op orde heeft, is een stad waarin de zorgen van inwoners, bijvoorbeeld over bereikbaarheid, 
windturbines en warmtenetten of sociale veiligheid bij Skaeve Huze, serieus genomen worden. Orde op zaken betekent voor de 
VVD ook dat het beleid dat door de gemeenteraad wordt vastgesteld meetbaar en door iedereen controleerbaar is.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoort.vvd.nl
Facebook: facebook.com/VVDAmersfoort 
X: @VVDAmersfoort
Instagram: @vvd_amersfoort
LinkedIn: company/vvd-amersfoort

V.l.n.r.: Maarten Flikkema (fractievoorzitter), Joyce Huurman 
(raadslid) en Hans Lemain (raadslid).

V.l.n.r.: Kees Kraanen (raadslid), Dirk Dekker (buitengewoon 
fractielid) en Gerrit van Nieuwenhuizen (buitengewoon 
fractielid) (Foto’s: Annemoon van Hemel).

Meer woningen, minder luchtkastelen!

1. De duurzaamheidsgedachte volgens dit college: 
-  Een windmolen op bedrijventerrein Isselt bouwen die 

overlast en gevaar voor inwoners kan opleveren. 
-  Het warmtenet waarvoor niet de juiste vergunning is, 

zeker nog acht jaar op biomassa stoken voordat er een 
(duurder) alternatief is gevonden.

-  Woningen (ver)bouwen die zwaar gesubsidieerd moeten 
worden om van het gas af te kunnen, wat niet eerlijk is 
ten opzichte van andere inwoners. En met de kans dat de 
energiekosten toch hoger worden.

2.  In de hele stad toch parkeervergunningen doorvoeren die 
door 74 procent van onze inwoners zijn afgewezen:
-  Men krijgt geen vergunning meer om op eigen terrein te 

parkeren. 
-  Parkeren wordt een melkkoe. 
-  Bij nieuwe woningen krijg je geen parkeerplaats meer. 
-  Deze coalitie ontkent dat mensen een auto nodig hebben.

3.  Dan heeft dit college nog een grote droom: een nieuw 
cultuurpaleis wordt nu geschat op 250 miljoen euro. Daar 
blijft het echt niet bij. Hoe wil je zo vertrouwen krijgen van 
de Amersfoorter?

Daarom wordt onze slogan: meer woningen, minder 
luchtkastelen! En betaalbare woningen in een leefbare 
omgeving met parkeren in overleg met de buurt, het liefst 
met veel speeltuinen en beweegtoestellen voor jong en oud.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
E-mail: info@beteramersfoort.nl 
Website: beteramersfoort.nl
Instagram: @beteramersfoort 
Facebook: facebook.com/beteramersfoort

V.l.n.r.: Ina Vijzelman-Waarheid (buitengewoon fractielid), 
Henk Pijper (buitengewoon fractielid), Noëlle Sanders 
(fractievoorzitter) en Suzanne Mouthaan (fractieassistent) 
(foto: Annemoon van Hemel).

Hopen op een parkeerplaats

Amersfoort voor Vrijheid organiseerde het referendum over het nieuwe parkeerbeleid. De uitslag was glashelder: driekwart van 
de inwoners stemde tegen. Toch zette de gemeente haar plannen onverminderd door zonder te luisteren naar haar inwoners. 
Daarna volgde een schijnvertoning van participatie: een jaar vol inloopavonden, zogenaamd om burgers te ‘informeren’ en 
‘gerust te stellen’. Men beloofde dat er geen problemen zouden ontstaan. Ondertussen werden de regels aangepast, zodat 
zelfs parkeren op eigen terrein niet meer vanzelfsprekend is. Want wie niet meegaat in het beleid, moet blijkbaar worden 
gecorrigeerd, zo denkt een autoritair bestuur dat controle verkiest boven vertrouwen.

Nu, nog vóór de invoering, vallen de eerste brieven op de mat. Inwoners die al generaties lang op hun eigen erf parkeren, krijgen 
te horen dat dit kan veranderen. Niet omdat er iets aan hun situatie is veranderd, maar omdat de gemeente halverwege het spel 
de regels aanpast. Fatsoenlijke burgers worden plots als overtreders neergezet, zonder uitleg, zonder logica.

Dit is geen leiderschap. Dit is controlezucht. Geen beleid dat uitgaat van vertrouwen, maar van wantrouwen. Een referendum 
werd genegeerd, regels werden opgerekt, en nu wordt er met willekeur gehandhaafd. Een overheid die zichzelf beschermt, in 
plaats van haar inwoners.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoortvoorvrijheid.nl
X: @amersfoortvrij
Facebook: facebook.com/AmersfoortvoorVrijheid
Instagram: @amersfoortvoorvrijheid

Tom van Lamoen (fractievoorzitter), Sylvie Lazet 
(buitengewoon fractielid) en Jorrit van Dijk (buitengewoon 
fractielid) (foto’s: Annemoon van Hemel).

V.l.n.r.: Bram Leeuwenkamp (fractievoorzitter), Ida Bromberg (raadslid), 
Youssef El-Messaoudi (raadslid) en Dillian Hos (raadslid).

V.l.n.r.: Giel van der Steenhoven (raadslid), Harmen Niemeijer-
Scheffer (raadslid) en Jasper Fastl (buitengewoon fractielid).
(foto’s: Annemoon van Hemel)

De sociale meerderheid

Terwijl de wereld onrustig is - met oorlogen, klimaatontwrichting en groeiende ongelijkheid - laat 
Amersfoort zien dat het anders kan. Wij bouwen aan een stad die vooruitkijkt. Waar keuzes worden 
gemaakt met het oog op de toekomst, én met aandacht voor de mensen van nu.

In onze stad draait het om iets essentieels: de sociale meerderheid. De mensen die zorgen voor hun 
buurt, voor elkaar, voor een eerlijker en groener Amersfoort. Die niet de grootste mond hebben, maar 
wél het grootste hart. Die laten zien dat echte verandering van onderop komt, vanuit solidariteit en 
verbondenheid.

Tegelijk weten we: niet iedereen kan vanzelfsprekend meedoen. Ook in onze stad worstelen mensen met 
schulden, eenzaamheid en bestaansonzekerheid. Juist voor hen moeten we het verschil maken.

GroenLinks wil investeren waar het écht telt. Niet in plannen die in een la verdwijnen, maar in mensen. 
Want een duurzame toekomst heeft alleen waarde als iedereen kan meedoen. Daarvoor is politieke 
moed nodig. En een samenleving die elkaar niet loslaat. Wij geloven in een stad die het samen doet. 
Waar solidariteit de norm is. Doe je met ons mee?

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoort.groenlinks.nl
X: @GLAmersfoort
Facebook: facebook.com/groenlinksAmersfoort
Instagram: @groenlinks033

https://amersfoort.vvd.nl/
https://www.facebook.com/VVDAmersfoort
https://x.com/VVDAmersfoort
https://www.instagram.com/vvd_amersfoort/
https://www.linkedin.com/company/vvd-amersfoort
http://www.beteramersfoort.nl
https://www.facebook.com/BeterAmersfoort/
https://www.amersfoortvoorvrijheid.nl/
https://x.com/amersfoortvrij
https://www.facebook.com/AmersfoortvoorVrijheid
https://www.instagram.com/amersfoortvoorvrijheid/
https://amersfoort.groenlinks.nl/home
https://x.com/GLAmersfoort/
https://www.facebook.com/GroenLinksAmersfoort/
https://www.instagram.com/groenlinks033/
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Meer veiligheid en prettiger wonen

‘Meer veiligheid en prettiger wonen’, die kop stond vorige 
week in het AD boven een artikel over de herinrichting 
van de Vermeerstraat. En dat is precies het doel van het 
nieuwe mobiliteitsbeleid. Door straten eerst en vooral in 
te richten voor voetgangers en fietsers, worden ze veiliger 
voor iedereen. Bovendien komt er meer ruimte voor bomen 
en groen, wat zorgt voor verkoeling in warme zomers. Het 
resultaat? Leefbare straten, buurten én een prettigere stad. 
D66 is blij met deze koers en ziet het nieuwe beleid op 
steeds meer plekken in Amersfoort tot leven komen. Een 
goed doordacht mobiliteitsbeleid maakt ook woningbouw 
mogelijk. Zo kunnen we blijven bouwen aan betaalbare 
huizen voor woningzoekenden én ruimte creëren voor een 
groene, klimaatbestendige stad.

Ook cultuur krijgt eindelijk de aandacht die het verdient. Er 
komt een onderzoek naar een nieuw podium voor Flint, Fluor 
en De Lieve Vrouw op de locatie van het huidige stadhuis. 
Daarmee komt een bruisend cultureel hart van de stad weer 
een stap dichterbij.

De kadernota laat zien dat duurzaam beleid en gezonde 
financiën kunnen samengaan. Voor een eerlijk en duurzaam 
Amersfoort.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: d66.nl/amersfoort
X: @D66Amersfoort
Facebook: facebook.com/d66amersfoort
Instagram: @d66amersfoort

Amersfoort2014: tijd voor goede en breed gedragen keuzes, geen luchtkastelen

De gemeenteraad bespreekt de Kadernota 2026-2029, maar 
Amersfoort2014 vraagt zich af: heeft het stadsbestuur nog 
scherp waar het écht om draait in onze stad?

De plannen blijven vaag, de oplossingen mager. Ja, er komen 
parkeervergunningen, maar waar is het plan om mensen uit 
de auto en op de fiets of in het ov te krijgen? Investeringen 
in openbaar vervoer en fietsveiligheid blijven achter. Ook de 
deelscooters krijgen 200.000 euro subsidie - ‘zodat ze er zijn’. 
Maar waar is de visie? Intussen wordt er al gefantaseerd over 
een nieuwe cultuurtempel van ruim 200 miljoen euro. Maar is 
dat nu de prioriteit?

Amersfoort kampt met woningnood, verkeersdrukte, 
geluidsoverlast, een tekortschietend ov én grote uitdagingen 
in de jeugdzorg. Dáár moet nu op ingezet worden. 
Amersfoort2014 pleit voor heldere keuzes en tastbare 
resultaten. Geen luchtkastelen, maar samen met inwoners 
werken aan oplossingen die onze stad écht vooruithelpen.

Daarom komt Amersfoort2014 met meerdere moties die de 
eerste stap zetten naar een bestuur met visie, lef en gezond 
verstand. Tijd voor verandering in Amersfoort!

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoort2014.nl
X: @amersfoort2014
Facebook: facebook.com/amersfoort2014
Instagram: @amersfoort2014

V.l.n.r.: Sieta Koet-Minis (raadslid), Maaike Varwijk (raadslid), 
Chris Bruijnes (buitengewoon fractielid), Jan Gerritsjans 
(raadslid), Menno Fousert (buitengewoon fractielid) 
en Thomas van der Eerden (fractievoorzitter) (foto: 
Amersfoort2014).

Achterste rij v.l.n.r.: Dirk-Joost van Hamersveld (raadslid), Alex 
van Westerlaak (buitengewoon fractielid), Wytse Dassen 
(raadslid) en Wouter van Schagen (raadslid). Voorste rij v.l.n.r.: 
Kirsten Mik (raadslid), Lisa Overmars (raadslid) en Marjolein 
Perdok (fractievoorzitter) (foto: CheeseWorks).

Groene stad met eerlijke kansen voor iedereen

Amersfoort staat voor uitdagingen. Het gaat slecht met 
de natuur en we hebben een klimaatcrisis te bestrijden. 
Tegelijkertijd zien we dat nog niet iedereen dezelfde kansen 
heeft. Het maakt uit in welke wijk je geboren bent en of je 
ouders geld hebben. Voor veel mensen is het bijna onmogelijk 
om een woning te vinden. 

We zien dat het college hard werkt om deze problemen op 
te lossen. Met leningen helpen we starters om voor het 
eerst een woning te kopen. Daardoor komen ook woningen 
voor andere Amersfoorters vrij. Het nieuwe parkeerbeleid 
is voor veel mensen even wennen, maar is nodig zodat we 
veel woningen kunnen bouwen. Ook werkt het college hard 
aan het versterken van de natuur. We richten de stad in 
voor 33 gidssoorten, waardoor nog veel meer soorten een 
geschikt leefgebied vinden. In deze kadernota zit geld voor 
het aanleggen van een ecologische verbinding tussen Park 
Schothorst en Coelhorst. Een mooi resultaat om het park 

voor altijd groen te houden met soorten als de ree en haas. 
Verder werken we aan gelijke kansen voor alle kinderen in 
Amersfoort.

Zo blijft Amersfoort de mooiste stad van Europa, met 
voldoende groen, rust en een goed leven voor iedereen, 
binnen de grenzen van wat de aarde aankan.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoort.partijvoordedieren.nl 
X: @PvdDAmersfoort
Facebook: facebook.com/PvdDAmersfoort
Instagram: @pvddamersfoort

Links: Natanja Vreugdenhil (fractievoorzitter) en rechts: 
Christian van Barneveld (raadslid) (foto: VB Fotografie).

De PvdA wil dat alle Amersfoorters mee kunnen doen!

Of het nu gaat om sport, school, werk of vrije tijd, mensen 
in Amersfoort moeten zichzelf kunnen ontwikkelen en 
elkaar kunnen ontmoeten. In de zorg en jeugdzorg zien 
we helaas dat de kosten zijn gestegen en dat het lastig is 
mensen aan te trekken die de uitvoering doen. Er dreigt een 
zorginfarct; steeds meer mensen hebben zorg nodig en het 
aantal verwarde mensen op straat neemt toe. De GGD is 
onderbezet. De politie heeft steeds meer taken. De prioriteit 
ligt dus duidelijk bij de uitvoering van organisaties met 
ondersteuning vanuit de gemeente. 

Maar er is meer… Voor jongeren is het een uitdaging om een 
starterswoning te vinden. Voor ouderen die een stap willen 
maken naar een kleinere woning, is het ook een uitdaging 
om een woning te vinden. Met de bouw van jaarlijks duizend 
woningen lossen we de wachtlijsten nog steeds niet op: alle 
hens aan dek met het bouwen van woningen samen met 
de woningbouwcorporaties en ontwikkelaars. Ook moeten 
we ons veilig voelen. De stad groeit en er gebeurt steeds 

meer, dat betekent dat we die overlast moeten terugdringen. 
Natuurlijk maken we ons zorgen over het klimaat. We moeten 
ons beter voorbereiden op meer warmte en wateroverlast. 
We moeten de stad klimaatbestendig maken voor de 
toekomst. Alle reden voor de PvdA om middelen te krijgen 
van het Rijk. We willen een stad zijn met échte solidariteit, 
welvaart en welzijn die eerlijk verdeeld is. Kansengelijkheid is 
het sociaal beleid dat de PvdA voorstaat.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoort.pvda.nl
X: @PvdAAmersfoort
Facebook: facebook.com/pvdaamersfoort
Instagram: @pvda_amersfoort

Links: Rob Smulders (fractievoorzitter) en  
rechts: Rachida Issaoui (raadslid).

Links: Jan-Herman Koller (buitengewoon fractielid) en  
rechts: Annette de Raadt (buitengewoon fractielid)  
(foto’s: Annemoon van Hemel).

https://d66.nl/amersfoort/
https://x.com/d66amersfoort?lang=nl
https://facebook.com/d66amersfoort
https://www.instagram.com/d66amersfoort/
https://amersfoort2014.nl/
https://x.com/amersfoort2014?ref_src=twsrc%5Egoogle%7Ctwcamp%5Eserp%7Ctwgr%5Eauthor
https://facebook.com/amersfoort2014
https://www.instagram.com/amersfoort2014/
https://amersfoort.partijvoordedieren.nl/
https://x.com/PvdDAmersfoort/
https://facebook.com/PvdDAmersfoort
https://www.instagram.com/pvddamersfoort/
https://amersfoort.pvda.nl/
https://x.com/PvdAAmersfoort/
https://facebook.com/pvdaamersfoort
https://www.instagram.com/pvda_amersfoort/
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Opkomen voor kwetsbare mensen

De ChristenUnie is blij met de plannen van het college voor Amersfoort in de Kadernota 2026-2029. De gemeente wil veel 
huizen bouwen, want die zijn nodig. Maar er is ook aandacht voor meer natuur en groen.

Toch wil de ChristenUnie extra aandacht vragen voor de menselijke kant van de plannen. Bij bouwprojecten in een bestaande 
wijk moet bijvoorbeeld goed gekeken worden naar hoe dit uitpakt voor de mensen die er al wonen. Dat kan veel beter. Ook is 
het belangrijk dat er snel veilige wandelroutes voor voetgangers komen in Hoogland-West.

Een prioriteit is jeugdzorg. De bezuinigingen van het Rijk vanaf 2028 mogen nooit leiden tot langere wachttijden. Wij roepen 
het college op om geld te besteden aan opvoedondersteuning voor ouders en programma’s die vechtscheidingen helpen 
voorkomen, zodat kinderen niet de dupe worden.

Bij bezuinigingen moet de gemeente extra goed opletten dat de zwakste mensen in de samenleving, zoals mensen in armoede, 
mantelzorgers en ouderen, gespaard blijven. Tot slot vraagt de ChristenUnie om meer mensen aan te nemen bij de gemeente 
om alle plannen uit te voeren en om de onroerendezaakbelasting (OZB) voor inwoners niet te verhogen.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: amersfoort.christenunie.nl
X: @CUAmersfoort
Facebook: facebook.com/cuamersfoort
Instagram: @christenunie.amersfoort 

Achterste rij v.l.n.r.: Hans Bol (fractievoorzitter), Rianne 
Slagboom (buitengewoon fractielid) en Oeds-Willem Miedema 
(buitengewoon fractielid). Voorste rij v.l.n.r.: Ariena van Wendel 
de Joode (raadslid), Hanske Mulder-van Maanen (raadslid), 
Willemijn Geijtenbeek (fractieassistent) en Marcel Koning 
(raadslid) (foto: fractie ChristenUnie). 

DENK. Gewoon eerlijk

DENK Amersfoort kiest voor mensen. Niet voor mooie 
woorden of dure plannen waar inwoners niets van merken. In 
deze kadernota zien we dat er te weinig wordt gedaan voor 
de mensen die het moeilijk hebben.

Zo is het onbegrijpelijk dat de gemeente toch doorgaat met 
betaald parkeren in bijna de hele stad. Dit jaagt inwoners 
onnodig op kosten, terwijl 74 procent in een referendum 
tegen heeft gestemd. DENK blijft zich hier fel tegen 
verzetten.

Ook het dossier woonwagens ligt al drie jaar stil, terwijl er 
een motie van ons is aangenomen in de vorige raadsperiode. 
Jongeren groeien op zonder toekomst, omdat ze geen 
plek krijgen voor een eigen woonwagen. Wij gaan de druk 
opvoeren en eisen dat er op korte termijn eindelijk plekken 
worden toegewezen.

Amersfoort heeft genoeg mooie plannen. Maar zolang 
jongeren geen woning kunnen vinden, mensen in armoede 
leven, en zorg niet voor iedereen bereikbaar is, is er werk 
te doen. DENK zal zich blijven inzetten voor betaalbare 
woningen, kansengelijkheid en een gemeente die naar haar 
inwoners luistert.

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
Website: bewegingdenk.nl/amersfoort
X: @DENKAmersfoort
Facebook: facebook.com/denkamersfoort
Instagram: @denkamersfoort

V.l.n.r.: Tahsin Bülbül (fractievoorzitter), Nuri S,eker 
(buitengewoon fractielid) en Jamal Malik (buitengewoon 
fractielid) (foto’s: Annemoon van Hemel).

Bouw geen cultuurpaleis, maar betaalbare huizen

Waar aan het einde van het kalenderjaar telkens moet 
worden bezuinigd op alles wat goed is voor de mensen in de 
stad, komt dit college altijd met feestelijk nieuws in de zomer: 
er is geld over van vorig jaar. De wethouder cultuur wil gelijk 
voor een paar honderd miljoen een cultuurpaleis bouwen. 
Voor wie dan? Voor de vriendjes van D66 en GroenLinks met 
een leuk gevulde portemonnee. 

Ondertussen bouwen we ook nieuwe huizen. Vaak boven 
op de oude volkswijken. De meeste nieuwe woningen zijn 
voor jou en je kinderen niet te betalen. Wel voor mensen van 
buiten Amersfoort die dan weer net geen huis in Amsterdam 
kunnen betalen. 

De SP Amersfoort zegt: de stad is van jou. Laat Jericho 
overeind en bouw voor bijvoorbeeld alle mensen op Vreeland 
betaalbare woningen in de eigen wijk terug. Investeer in 

het schimmelvrij maken van alle woningen. Bouw geen 
vrijesector-huurwoningen, met idiote huren van rond de 
1.500 euro per maand. En stop met dure cultuurpaleizen. 
Help liever de inwoners die niet meer rondkomen. Alleen dan 
ben je een stad voor alle Amersfoorters. 

Wij willen de stad weer van jou maken!

De fractie volgen of contact opnemen kan via:
E-mail: amersfoort@sp.nl 
Website: amersfoort.sp.nl
X: @SPAmersfoort
Facebook: facebook.com/SPAmersfoort
Instagram: @spamersfoort

Links: Hugo Kruyt (fractievoorzitter) en  
rechts: Judith van Zon (raadslid) (foto’s: Tonny Bos).

Scan de QR-code 
om direct naar het 

Instagramaccount van 
de kinderburgemeester 

te gaan!  

Kinderburgemeester
Djennah Allache

In deze rubriek lees je 
over de activiteiten van 
kinderburgemeester  
Djennah Allache. Meer informatie over de kinderburgemeester staat op amersfoort.nl/kinderburgemeester.

Op 30 juni was Djennah aanwezig bij een bijeenkomst 
ter gelegenheid van Keti Koti. Zij legde samen met 
de penningmeester van het Comité 30 juni/1 juli 
Amersfoort een van de kransen (foto: Inge Silverentand).

Agenda
•  11 juli: Djennah verricht de openingshandeling van de 

tentoonstelling ‘Kijk! Amersfoort!’ in museum Flehite. 
Deze is te zien van 12 juli tot en met 26 oktober.

Wil je de kinderburgemeester ergens voor uitnodigen? 
Heb je een vraag? Een idee voor je wijk? Of een mooi 
idee dat de kinder burgemeester en de kinderraad kan 
helpen om hun droom van dit jaar te verwezenlijken, 
namelijk om jongeren met ouderen te verbinden in de 
stad? Mail dan naar:  
  kinderburgemeester@amersfoort.nl.

https://amersfoort.christenunie.nl/
https://x.com/CUAmersfoort/
https://facebook.com/cuamersfoort
https://www.instagram.com/christenunie.amersfoort/
https://www.bewegingdenk.nl/amersfoort/
https://x.com/RaadAmersfoort/
https://facebook.com/denkamersfoort
https://www.instagram.com/denkamersfoort/
https://amersfoort.sp.nl/
https://x.com/SPAmersfoort/
https://facebook.com/SPAmersfoort
https://www.instagram.com/spamersfoort/
https://www.amersfoort.nl/kinderburgemeester-en-kinderraad

